

| | |
|-------------------------|--|
| 1. Record Nr. | UNISA996418941003316 |
| Titolo | The Jerusalem Talmud : Edition, Translation, and Commentary Tractates Terumot and Ma'serot ; Edition, Translation, and Commentary // Heinrich W. Guggenheimer |
| Pubbl/distr/stampa | Berlin ; ; Boston : , : De Gruyter, , [2014] ©2002 |
| ISBN | 3-11-090846-8 |
| Descrizione fisica | 1 online resource (596 p.) |
| Collana | Studia Judaica ; ; 21 |
| Classificazione | BD 3400 |
| Disciplina | 290 |
| Soggetti | Theology and Religious Studies - Jewish Studies - Rabbinic Judaism RELIGION / Judaism / General |
| Lingua di pubblicazione | Inglese |
| Formato | Materiale a stampa |
| Livello bibliografico | Monografia |
| Note generali | Includes indexes. |
| Nota di contenuto | Frontmatter -- Contents -- Introduction to Tractate Terumot -- Tractate Terumot -- Terumot Chapter 1, -- Terumot Chapter 2, -- Terumot Chapter 3, -- Terumot Chapter 4, -- Terumot Chapter 5, -- Terumot Chapter 6, -- Terumot Chapter 7, -- Terumot Chapter 8, -- Terumot Chapter 9, -- Terumot Chapter 10, -- Terumot Chapter 11, -- Introduction to Tractate Ma'serot -- Ma'serot Chapter 1, -- Ma'serot Chapter 2, -- Ma'serot Chapter 3, -- Ma'serot Chapter 4, -- Ma'serot Chapter 5, -- Indices |
| Sommario/riassunto | First Order: Zeraïm / Terumot and Ma'serot ist der vierte Band in der Edition des Jerusalemer Talmuds und ein wichtiges Werk der Jüdischen Patristik. Der Band enthält die grundlegenden Texte über die Hebe der Priester und den Zehnten der Leviten und Armen. Zusätzlich enthält er die wichtigsten Gesundheitsregeln des jüdischen Zeremonialgesetzes, die Regeln jüdischer Solidarität und eine Diskussion der (im babylonischen Talmud diskussionslos akzeptierten) Bedingungen, unter denen ein kleiner Anteil unabsichtlich zugefügter nicht koscherer Lebensmittel vernachlässigt werden kann. First Order: Zeraïm / Tractates Terumot and Ma'serot is the forth volume in the edition of the Jerusalem Talmud, a basic work in Jewish |

Patristics. The volume presents the fundamental Jewish texts on obligatory gift to priests, and tithes to Levites, and the poor. In addition, it contains the main health regulations developed within Jewish ritual law, the rules of Jewish solidarity, and a discussion of the rules, taken for granted in the Babylonian Talmud, under which minute amounts of inadvertently added forbidden material may be disregarded.
